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Data wpływu: 11.07.2022 r. 

Nr sprawy: BR.0003.661.2022 

Pan 
Dominik Michalak 
Przewodniczący Rady Miejskiej 
w Mosinie 
w miejscu  

Opowiadając na interpelację Pani Radnej Wiesławy Mani uprzejmie informuję co 

następuje. 

Utworzenie kolejnego obwodu szkolnego (dla szkoły w Nowinkach) nie zlikwiduje 

dowozów. Nadal do szkoły będzie trzeba dowozić dzieci z Borkowic,  

a podczas reorganizacji również przez kilka lat do Pecnej. Analizując dane dotyczące liczby 

urodzeń powstaną oddziały szkolne o niewielkiej liczbie uczniów. Natomiast w Szkole 

Podstawowej w Pecnej, która mieści się w dwóch budynkach, będziemy mieli wolne sale 

lekcyjne, albo sytuację (rocznik 2017, 2020) gdzie również będzie trzeba utworzyć na 

poziomie dwie nieliczne klasy. 

Z poważaniem 

Z up. Burmistrza Tomasz Łukowiak Zastępca Burmistrza 

otrzymują: 
1. adresat 
2. aa 

pismo przygotował: Miłosz Sura 
tel. 61 8109 571, pok. 120 


